
Sammanträde med styrelsen för  

Alva Myrdal-centrum för kärnvapennedrustning 
Fredag 10 februari, 2023, kl. 13:15-15:00 

 

Närvarande: 

Cecilia Wikström, ordförande 

Erik Melander, föreståndare 

Peter Wallensteen 

Jakob Hallgren 

Anna Qvarnström 

Lisa Freyhult 

Joakim Vaverka (på videolänk) 

Maria Eriksson Baaz (på videolänk) 

Stefan Appelgren (på videolänk) 

Linus Bäcklund, ekonom (på videolänk) 

Karolina Schützer Nelander, kommunikatör 

Stina Moulin Holback, administratör, sekreterare under sammanträdet 

Frånvarande: Ebba Ahlgren Cederlöf 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 

 

2. Val av sekreterare och justeringsperson 

Till sekreterare valdes Stina Moulin Holback. 

Till justeringsperson valdes Maria Eriksson Baaz. 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna. 



4. Föreståndarens rapport

a) Föreståndaren gav en uppdatering av planeringen inför konferensen 2023 den 14-15
juni. Registreringen för deltagare är öppen.

b) Två workshops är planerade för 2023. Den första är på ämnet att utbilda inom
kärnvapennedrustning och den andra på ämnet gender och kärnvapennedrustning.
Eventen är planerade 12 juni respektive 14-15 september.

c) Arbetsgrupp 1 och 3 har påbörjat arbetet med att skapa nya datamängder gällande
avtal och förhandlingar.

d) Samverkan:

i. AMC kommer tillsammans med UCDP att närvara i Almedalen i sommar.

ii. Ett event kopplat till boken om Alva Myrdal planeras att hållas i Genève.
Eventet organiseras tillsammans med svenska delegationen.

e) En video för att marknadsföra sommarskolan har färdigställts och kommer att delas
med styrelsen.

f) En arbetsgruppsretreat kommer att hållas under våren.

5. Verksamhetsberättelse för 2022 med ekonomisk årsredovisning (beslutspunkt)

Styrelsen diskuterade förslaget till verksamhetsberättelse och den ekonomiska
årsredovisningen. Styrelsen beslöt att föreståndaren ska justera förordet och att
ordförande Cecilia Wikström ska godkänna det justerade förordet. Styrelsen beslöt att
anta verksamhetsberättelsen inklusive den ekonomiska årsredovisningen, med en
sådan justering. Styrelsen beslöt att resten av styrelsen därefter inte behöver ta
ställning till verksamhetsberättelsen igen utan att verksamhetsberättelsen för 2022
antas i och med att Wikström godtagit förordet.

6. Verksamhetsplan för 2023 (beslutspunkt)

Styrelsen diskuterade förslaget till verksamhetsplan för 2023. Styrelsen beslöt att
förordet ska justeras och därefter undertecknas av ordförande Cecilia Wikström.
Styrelsen beslöt att anta verksamhetsplanen med en sådan justering. Styrelsen beslöt
att resten av styrelsen därefter inte behöver ta ställning till verksamhetsplanen igen
utan att verksamhetsplanen för 2023 antas i och med att Wikström godtagit förordet.



7. Planer för rekrytering av forskande personal under 2024 (diskussionspunkt)

Styrelsen diskuterade olika alternativ för rekrytering av forskande personal till
centrumet. Föreståndaren ska inför nästa sammanträde tillhandahålla en
sammanställning av de olika alternativens för- och nackdelar, samt ekonomiska
implikationer.

8. Möjligheter till samarbete med UI om informationsverksamhet
(diskussionspunkt)

Styrelsen diskuterade förslagen på möjliga samarbeten med UI. Jakob Hallgren
ombads att lägga fram ett mer detaljerat förslag, inklusive budget, för styrelsen att ta
ställning till vid nästa styrelsesammanträde.

9. Idé om att dokumentera NPT-förhandlingarna genom intervjuer
(diskussionspunkt)

Styrelsen diskuterade förslaget att inleda ett projekt för att dokumentera vittnesmål
från NPT-förhandlingarna. Joakim Vaverka och Sibylle Bauer ombads att ta fram ett
tydligare underlag som kan presenteras för arbetsgrupperna.

10. Förslag till datum för styrelsesammanträden under 2023

Följande styrelsesammanträden 2023 kommer att hållas 11 maj (10:15-12:00), 3
oktober (13:15-15:00) och 15 december (10:15-12:00).

11. Förslag till preliminära datum för konferens 2024

Styrelsen godtog föreslagna datum 12-13 juni för konferens 2024.

12. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

Mötet avslutades. 






